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Město Sázava
Zápis

5. řádné zasedání zastupitelstva města, konané dne
22. 6. 2011 v 17:00 hod.

Společenský dům

Přítomni: Bohumila Boušková, Mgr. Dana Brožková, Josef Fiala, Ing. Petr Just, Mgr.
Zdeňka Kotzotová, Ing. Jaroslav Krajc, Josef Procházka, Vladimír Rus, Petr
Šibrava, Milan Štědra, Radek Tupý, Ing. Bohuslav Vtípil, Ing. Jiří Zajíc

Dále přítomni: Ing. Jiří Huml, Ing. Jiří Maisnar, Ing. Luděk Škvor
Hosté:
Omluvení: Karel Augusta, Jaroslav Kališ, MUDr. Jindřiška Šedová, Miroslav Trojan
Ověřovatelé: Mgr. Zdeňka Kotzotová, Ing. Jiří Zajíc
Zapsal: Petr Šibrava, Jiřina Šubrtová

Schválený program:

1 (48) Zahájení a organizační záležitosti
2 (49) Kontrola úkolů z minulého jednání zastupitelstva města
3 (50) Zpráva o činnosti rady města
4 (51) Závěrečný účet města za rok 2010
5 (52) Rozpočtové opatření č. 3/2011
6 (53) Provozovatel školního stravování v ZŠ a MŠ Sázava
7 (54) Dům v ulici Nádražní 94
8 (34) Přehled stezek a pěšin v obvodu územní působnosti města Sázavy
9 (59) Pozemek pod komunikací ulice Korbelářova
10 (43) Koupě pozemku v ulici Budínská
11 (60) Pozemky budoucí komunikace ulice Oblačná
12 (41) Dar pozemku p.č. 472/1
13 (47) Prodej pozemku v průmyslové zóně
14 (61) Schválení smlouvy o bezúplatném převodu nemovitostí č.UZSVM/SBN/4349/2011-

SBNM.
15 (57) Seminář dílny ekologického stavění
16 (58) Podněty a diskuse zastupitelů města a občanů

K jednotlivým bodům programu:

1. Zahájení a organizační záležitosti
Předkladatel: Petr Šibrava
Starosta zahájil jednání zastupitelstva města v 17:05 hod. Přivítal všechny přítomné zastupitele.
Dále konstatoval, že jednání bylo řádně vyhlášeno a svoláno, v jednacím sále je přítomna
nadpoloviční většina zastupitelů, jednání je usnášeníschopné. Řádně omluveni z dnešního jednání
jsou MUDr. Jindřiška Šedová, Karel Augusta, Jaroslav Kališ a Miroslav Trojan. Do návrhové
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komise byli zvoleni Bohumila Boušková a Ing. Jaroslav Krajc. Ověřovateli zápisu byli určeni Mgr.
Zdeňka Kotzotová a Ing. Jiří Zajíc. Navržený program jednání byl schválen.

13/0/0
Usnesení č. 34/11

s c h v a l u j e
navržený program jednání

2. Kontrola úkolů z minulého jednání zastupitelstva města
Předkladatel: Petr Šibrava
Ing. Huml podal vysvětlení k úkolu, uloženého usnesením č. 13/11 II - prověřit možnost uzavření
pracovní smlouvy na dobu určitou s platností do 31.12.2011 pro městské strážníky. Doba určitá lze
uzavřít pouze při časově limitované činnosti. V tomto případě nelze uzavírat tento druh smlouvy.
Rada města vzala tuto informaci na vědomí.

13/0/0
Usnesení č. 35/11

b e r e n a v ě d o m í
zprávu o kontrole úkolů z minulého zastupitelstva města.

3. Zpráva o činnosti rady města
Předkladatel: Petr Šibrava
Starosta požádal o připomínky k zápisům z jednání RM v období 20.4.20111 - 30.5.2011. Nejprve
členku KV paní Brožkovou. Ta konstatovala, že KV nemá k zápisům připomínky. Dále vyzval
starosta zastupitele k připomínkám k výše uvedeným zápisům. Připomínky nebyly vzneseny.
Zpráva o činnosti RM za uvedené období byla schválena.

13/0/0
Usnesení č. 36/11

s c h v a l u j e
zprávu o činnosti rady města za období od 20.4.2011 do 15.6.2011

4. Závěrečný účet města za rok 2010
Předkladatel: Petr Šibrava
Starosta informoval o struktuře závěrečného účtu města a zprávě o kontrole hospodaření města
provedené Krajským úřadem Středočeského kraje. Závěr přezkoumání ve smyslu § 10 odst. 3 písm.
b) zákona 420/2004 Sb zněl : "byly zjištěny nedostatky, které nemají závažnost chyb a nedostatků,
uvedených pod písmenem c). Jednalo se o tyto chyby:
- nepokračujícím řadovým členům zastupitelstva a předsedovi kontrolního výboru byla nesprávně
vyplacena odměna za celý měsíc říjen 2010 a tehdejším členům rady a místostarostovi byla
nesprávně vyplacena odměna za celý měsíc listopad. Finanční výbor města doporučil uzavřít
projednávání závěrečného účtu souhlasem s celoročním hospodařením s výhradou, s tím, že MÚ
přijal systémová opatření, aby k chybám tohoto druhu v budoucnu nedocházelo. Zastupitelstvo
města následně toto usnesení schválilo.

13/0/0
Usnesení č. 37/11

s c h v a l u j e
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uzavření projednání závěrečného účtu města za rok 2010 souhlasem s celoročním
hospodařením s výhradou. Byla přijata systémová opatření, aby v budoucnu již k
podobným chybám nedocházelo.

5. Rozpočtové opatření č. 3/2011
Předkladatel: Petr Šibrava
Starosta informoval o struktuře RO č. 3/2011. Rozpočtové opatření je stejně jako předešlé
schvalováno po třídách rozpočtové skladby. Rozpočtové saldo a stav prostředků na účtech se
tímto RO nemění. Finanční výbor doporučil schválit navržené rozpočtové opatření s tím, že bylo
doporučeno sledovat spotřeby energií a tepla v kulturním domě a hledat další komerční využití
hlavního sálu. V tomto duchu byl uložen úkol radou města dne 15.6.2011. Zastupitelstvo města
schválilo návrh závěrečného účtu města všemi hlasy.

13/0/0
Usnesení č. 38/11

s c h v a l u j e
rozpočtové opatření č. 3/2011 ve znění, uvedeném v příloze.

6. Provozovatel školního stravování v ZŠ a MŠ Sázava
Předkladatel: Petr Šibrava
Starosta informoval účastníky jednání, že na základě výběrového řízení byla doporučena
zastupitelstvu města ke schválení spol. EUREST - zařízení školního stravování s.r.o. jako
poskytovatel gastronomických služeb v ZŠ a MŠ Sázava. Výběr dodavatele byl následně
zastupitelstvem města schválen. Byla schválena i změna zřizovací listiny ZŠ.

13/0/0
Usnesení č. 39/11

I. s c h v a l u j e
a) spol. EUREST - zařízení školního stravování jako poskytovatele stravovacích služeb

v Základní škole a Mateřské škole Sázava.
b) změnu zřizovací listiny školy v souvislosti s převedením školního stravování na

externí službu.
II. p o v ě ř u j e

starostu města podpisem smluv o poskytování stravovacích služeb v Základní škole
a mateřské škole Sázava.

7. Dům v ulici Nádražní 94
Předkladatel: Petr Šibrava
Starosta informoval o postupu projednávání zamýšleného prodeje uvedené nemovitosti. Nájemci
bytů nemají o odkoupení zájem. Finanční výbor doporučil prodej domu jednomu zájemci za cenu
min. ve výši znaleckého posudku. Rada města po diskusi doporučuje zastupitelstvu města vyhlásit
veřejnou soutěž na prodej domu jednomu zájemci. K záměru se vyjádřil v diskusi pan Fiala,
ve smyslu, aby město zajistilo náhradní byty pro nájemníky domu č.p. 94. Pan Fiala zdůraznil,
že v současné době není ochoten schválit záměr prodeje č.p. 94 do doby, kdy bude objasněna
budoucnost nájemníků v případě, že by se museli vystěhovat. Dále pan Fiala vznesl dotaz proč
město v minulém období nestavělo nájemní byty.
Starosta připomněl výstavbu 9 bytů v Pánových domech v r. 2009, rekonstrukce byla kryta částečně
dotací z MMR. Mgr. Kotzotová se vyjádřila ve smyslu, že navrhuje provést nezbytné rekonstrukce
č.p. 94 s tím, že dům zůstane v majetku města. K situaci se dále vyjádřil Ing. Zajíc, který podpořil
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za sebe a finanční výbor prodej domu. Ing. Vtípil navrhl případné prostředky za prodej nemovitosti
vázaně použít na rekonstrukci bytového fondu. Tuto myšlenku podpořil Ing. Just.
Mgr. Kotzotová připomněla, že by se město nemělo zbavovat majetku, ale pokud bude částka za
prodej nemovitosti nadále účelně vázána na rozvoj bytového fondu nemá námitky.
Josef Procházka vznesl dotaz na možné zvýšení nájemného v bytech v č.p. 94 v případě, že by
město dům rekonstruovalo. Nelze předpokládat, že v případě zvýšení nájemného by současní
nájemníci měli zájem dále v bytech bydlet. Zastupitelstvo města následně prodej domu schválilo
s doplňujícím usnesením o vázanosti prodejem získaných prostředků.

12/0/1
Usnesení č. 40/11

I. s c h v a l u j e
prodej domu č. 94 v Nádražní ulici nejvyšší nabídce za podmínky zachování
stávajících nájemních smluv .

II. s t a n o v u j e ,
nejnižší prodejní cenu domu č. 94 v Nádražní ulici ve výši znaleckého posudku.

III. u k l á d á
prostředky, získané prodejem domu č.p. 94 v Nádražní ulici požít výhradně na rozvoj
bytového fondu města.

8. Přehled stezek a pěšin v obvodu územní působnosti města Sázavy
Předkladatel: Jiří Huml
Starosta informoval podrobně o důvodech zadání tohoto úkolu. Dle § 63 zákona č. 114/1992 Sb.
(o ochraně přírody a krajiny) obce vedou přehled o veřejně přístupných účelových komunikacích,
stezkách a pěšinách v obvodu své územní působnosti.
Důvodem vedení tohoto přehledu je zajištění práva na volný průchod přes pozemky ve vlastnictví
či nájmu státu, obce nebo jiné právnické osoby. Na základě tohoto zadání vznikl grafický pasport
komunikací, který v 1. fázi mapuje katastrální území Sázava, Černé Budy a Bělokozly. Postupně
budou zmapovány a doplněny stezky v katastrech Dojetřice a Čeřenice.
Přehled účelových komunikací bude součástí novelizovaného pasportu komunikací. Rada města
doporučila zastupitelstvu města schválit 1. etapu přehledu pěšin a stezek v obvodu územní
působnosti města Sázava. zastupitelstvo města první etapu schválilo.

13/0/0
Usnesení č. 41/11

s c h v a l u j e
1. etapu přehledu stezek a pěšin v obvodu územní působnosti města Sázava,
vedeného dle § 63 zákona č. 114/1992 Sb.

9. Pozemek pod komunikací ulice Korbelářova
Předkladatel: Jiří Huml
Starosta informoval, že ZM schválilo svým usnesením č. 20/10 ze dne 22.12.2010 koupi pozemku
p. č. 1488/63, v k.ú. Sázava, orná půda, o celkové výměře 89 m2. V průběhu realizace kupní
smlouvy však jeden z majitelů před podpisem smlouvy zemřel. Tím nelze zrealizovat ani kupní
smlouvu s druhým vlastníkem (bez souhlasu spoluvlastníka) a proto se tento vlastník rozhodl svoji
ideální polovinu výše uvedeného pozemku Městu Sázava darovat s tím, že veškeré náklady spojené
s převodem vlastnických práv hradí nabyvatel tj. Město Sázava. Zastupitelstvo města přijetí daru
schválilo.
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13/0/0
Usnesení č. 42/11

I. r u š í
usnesení č. 20/10 ze dne 22.12.2010 o koupi pozemku p.č. 1488/63, v k.ú. Sázava.

II. s c h v a l u j e
přijetí daru ideální poloviny pozemku p.č. 1488/63, orná půda o celkové výměře 89
m2, v k.ú. Sázava s tím, že veškeré náklady spojené s převodem vlastnického práva
hradí Město Sázava.

10. Koupě pozemku v ulici Budínská
Předkladatel: Jiří Huml
Starosta informoval, že na základě usnesení RM č. 14/10 ze dne 24.11.2010 zahájil ORMSM
jednání o možnosti zakoupit pozemek p.č. 862, v k.ú. Sázava od současného vlastníka Státní
statek Jeneč, s.p.v likvidaci. Pozemek je potřebný pro rozšíření místní komunikace II. třídy ulice
Budínská o chodník.
Státní statek Jeneč zaslal nabídku s návrhem prodejní ceny za uvedený pozemek, podloženou
znaleckým posudkem, ve výši 22 010,- Kč (při výměře 395 m2 tj. 55,73 Kč/m2). Součástí kupní
ceny mají být i náklady na znalecký posudek ve výši 1500,- Kč a 500,- Kč za návrh na vklad do
KN. Celková cena za získání pozemku činí 24 010,- Kč (60,78 Kč/m2). Zastupitelstvo města koupi
pozemku schválilo.

13/0/0
Usnesení č. 44/11

s c h v a l u j e
koupi pozemku p.č. 862, v k.ú. Sázava, ostatní plocha - neplodná půda, o výměře
395 m2 za kupní cenu 22.010,- Kč, včetně nákladů na znalecký posudek ve výši
1.500,- Kč a náklady spojené se zápisem nemovitosti do KN.

11. Pozemky budoucí komunikace ulice Oblačná
Předkladatel: Jiří Huml
Starosta informoval o řešení pozemků pro komunikaci v ulici Oblačná. Pan V  R
vstoupil do jednání s ORMSM s nabídkou řešení. Vzhledem ke skutečnému umístění stavby domu
pan R  navrhuje posunutí osy komunikace mezi pozemky p.č. 720/8 a p.č. 720/3 o 1,5m
severně. Toto řešení nenarušuje celkovou koncepci zastavovací studie a oba vlastníci dotčených
pozemků s tímto řešením vyslovili souhlas. Majetkové vyrovnání je navrženo provést následujícím
způsobem:
1. p. R  odkoupí z pozemku p.č. 720/3 od Ing. Z  díl o šířce 1,5m (cca 129m2), označený
v GP jako pozemek 720/71.
2. p. R  daruje Městu Sázava tyto pozemky resp. části pozemků:
a) koupený pozemek p.č. 720/72 od Ing. Z a dle bodu 1. (129 m2)
b) pozemek p.č. 720/8 (195 m2)
c) díl a) z pozemku p.č. 720/6 (95 m2)
d) díl c) z pozemku p.č. 720/12 (77 m2)
e) díl b) z pozemku p.č. 720/11 (670 m2)
Celkem daruje pan R  1166 m2.
3. Ing. Z  daruje Městu Sázava díl a) pozemku 720/3
(280 m2).
Všechny zde uvedené pozemky jsou trvalým travním porostem a nachází se v k.ú. Černé Budy.
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Těmito transakcemi by byly vyřešeny majetkové vztahy k pozemku potřebnému pro vybudování
komunikace ulice Oblačná, položení inženýrských sítí a umožnění zástavby v této lokalitě.
Součástí dohody o poskytnutí daru je příslib města, že zajistí na svůj náklad oddělovací GP
pozemků potřebných pro budoucí komunikaci.
Náklady na vypracování darovacích smluv a náklady vkladu do KN jdou k tíži nabyvatele tj. Města
Sázava. Zastupitelstvo města následně tuto transakci schválilo.

13/0/0
Usnesení č. 45/11

I. s c h v a l u j e
přijetí daru pozemků resp. částí pozemků pro řešení místní komunikace ulice
Oblačná v Černých Budech: - nově vzniklý pozemek p.č. 720/71, v k.ú. Černé Budy,
trvalý travní porost o výměře 129 m2 - celý pozemek p.č. 720/8, v k.ú. Černé Budy,
trvalý travní porost o výměře 195 m2 - díl a) z pozemku p.č. 720/6, v k.ú. Černé
Budy, trvalý travní porost o výměře 95 m2 - díl c) z pozemku p.č. 720/12, v k.ú.
Černé Budy, trvalý travní porost o výměře 77 m2 - díl b) z pozemku p.č. 720/11, v
k.ú. Černé Budy, trvalý travní porost o výměře 670 m2. Město Sázava uhradí náklady
spojené s pořízením oddělovacích GP, náklad na vypracování darovací smlouvy a
náklad vkladu do KN.

II. s c h v a l u j e
přijetí daru části pozemku 720/3 označeného jako díl a), v k.ú. Černé Budy, trvalý
travní porost o výměře 280 m2 s tím, že náklady spojené s pořízením oddělovacího
GP, náklad na vypracování darovací smlouvy a náklad na vklad do KN hradí Město
Sázava.

12. Dar pozemku p.č. 472/1
Předkladatel: Jiří Huml
Starosta informoval, že Nadace Josefa Viewegha získala dotaci na rekonstrukci hutě František. Tím
byla vytvořena jedna z podmínek, stanovených usnesením zastupitelstva města č. 5/08 z roku 2008.
Dosud nebyla projednána směna sousedních pozemků s novým majitelem sklárny, f. OJGAR.
Rada města z tohoto důvodu navrhuje zastupitelstvu města schválit v této fázi pouze dar pozemku
p.č. 472/1 v k.ú. Sázava nadaci Josefa Viewegha. Ing. Vtípil navrhl, aby v případě následného
daru pozemku p.č. 470/1 byla oddělena odpovídající část pozemku pro stezku, spojující Kácek
s Poznaňskou ulicí v prostoru bývalé úpravny vody. Tato podmínka a záměr daru pozemku byla
následně zastupitelstvem města schválena.

13/0/0
Usnesení č. 46/11

s c h v a l u j e
dar pozemku p.č. 472/1 o výměře 170 m2 v k.ú. Sázava nadaci Josefa Viewegha
za podmínky, že v případě následného daru pozemku p.č. 470/1 bude oddělena
odpovídající část pozemku pro stezku, spojující Kácek s Poznaňskou ulicí v prostoru
bývalé úpravny vody. Tato část bude ponechána v majetku města.

13. Prodej pozemku v průmyslové zóně
Předkladatel: Jiří Huml
Starosta informoval, že firma Střechy Novotný, s.r.o. žádá Město Sázava o odprodej části pozemku
p. č. 693/2, ostatní plocha - ostatní komunikace, označené jako díl a) v k.ú. Černé Budy o výměře
65 m2, dle oddělovacího geometrického plánu č. 883-2094/2010. Po oddělení dílu a) z pozemku
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p.č. 693/2, ostatní plocha, ostatní komunikace zůstane šíře pozemku v nejužším místě pro budoucí
komunikaci 11 m, z běžné šíře 13m.
Veškeré náklady spojené s převodem vlastnického práva k části pozemku je žadatel připraven
uhradit a žádá v případě souhlasu o stanovení kupní ceny. Hodnota m2 tohoto pozemku v evidenci
majetku Města Sázava je 31,32 Kč, dle tabulek (FÚ) pro oceňovaní pozemků, získaných městem
bezúplatně je hodnota takovéhoto pozemku 177,- Kč/m2. Město Sázava realizovalo v minulosti
podobné prodeje za 500,- Kč/m2 s úhradou veškerých nákladů spojených s převodem vlastnického
práva nabyvatelem.
Zastupitelstvo města prodej pozemku za výše uvedených podmínek schválilo.

13/0/0
Usnesení č. 48/11

s c h v a l u j e
dílu a) odděleného z pozemku p.č. 693/2, v k.ú. Černé Budy, ostatní plocha, ostatní
komunikace o výměře 65 m2 firmě Střechy Novotný, s.r.o. za cenu 500,- Kč/m2 s
tím, že veškeré náklady spojené s převodem nemovitosti nese nabyvatel.

14. Schválení smlouvy o bezúplatném převodu nemovitostí č.UZSVM/SBN/4349/2011-SBNM.
Předkladatel: Jiří Huml
Starosta informoval, že ÚZSVM požaduje schválení převodu pozemků z vlastnictví České
republiky do vlastnictví Města Sázava za podmínek smlouvy o bezúplatném převodu nemovitostí
zastupiteli města. Přijetí pozemků které jsou předmětem smlouvy bylo již schváleno dne 6.4.2011
usnesením ZM č.17/11. Usnesení pro doložku ke smlouvě vyžaduje dle §41 zákona č.128/1997
Sb., o obcích že podmínky pro bezúplatný převod pozemků jsou splněny. Uvedenou smlouvou se
do vlastnictví města převádí pozemky p.č. 650/2, 653 a 873, v k.ú. Černé Budy a p.č. 194, 1854
a 1869, v k.ú. Sázava.
Do smlouvy nebylo možné zařadit schválený převod pozemku p.č.868 (stará Klášterní), v k.ú.
Černé Budy, protože do uvedeného pozemku byla v minulosti sloučena část pozemku p. č. 72/1,
který je původním církevním majetkem. Poplatkovou povinnost nese nabyvatel tj. Město Sázava.
Zastupitelstvo města smlouvu schválilo.

13/0/0
Usnesení č. 50/11

s c h v a l u j e
ve smyslu § 41 zákona č.128/2000 sb., o obcích bezúplatné nabytí pozemků p.č.
650/2, 653 a 873 v k.ú. Černé Budy a pozemků p.č. 194, 1854 a 1869 v k.ú. Sázava z
vlastnictví České republiky do vlastnictví Města Sázava za podmínek uvedených ve
Smlouvě o bezúplatném převodu nemovitostí č. UZSVM/SBN/4349/2011-SBNM.

15. Seminář dílny ekologického stavění
Předkladatel: Petr Šibrava
Starosta informoval o žádosti společnosti ZEMĚLOĎ o.s. o souhlas s konáním mezinárodní
stavitelské dílny ekologického stavění pod vedením architekta Michaela Reynoldse, která
proběhne v srpnu - září v katastrálním území Sázava na pozemcích 1731/1, 1731/23, 1739 a 1740.
Rada města doporučila zastupitelstvu města schválit uspořádání akce. Ing. Krajc navrhl změnit
slovo schvaluje na „bere na vědomí…“ Tuto variantu podpořila Mgr. Kotzotová. zastupitelstvo
města hlasovalo o protinávrhu. Protinávrh byl přijat.

9/4/0
Usnesení č. 51/11
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b e r e n a v ě d o m í
záměr konání mezinárodní stavitelské dílny ekologického stavění pod vedením
architekta Michaela Reynoldse, pořádanou spol. ZEMĚLOĎ o.s. na pozemcích
1731/1, 1731/23, 1739 a 1740 v srpnu - září 2011.

16. Podněty a diskuse zastupitelů města a občanů
Předkladatel: Petr Šibrava
STAROSTA:
- informoval o letní filosofické škola, pořádané nadací Sv. Étos. ZM jednalo o poskytnutí částky
za obědy pro účastníky letní filozofické školy, kteří poskytnou městu určité manuální práce, např.
při úklidu města po pouti apod. Tajemník navrhl využít účastníky školy pro stěhování městské
knihovny, za předpokladu splnění tohoto úkolu město proplatí odebrané obědy pro nadaci Světový
étos. ZM uložilo městskému úřadu zpracovat přehled kolik pracovníků na kterém úkolu pracovalo.
Návrh usnesení byl schválen všemi hlasy.
- informoval o příslibu spol. KAVALIERGLASS přispět na rekonstrukci komunikace Revoluční
ve výši 300 tis. Kč.
- informoval o poskytnutých dotacích z fondu podpory dobrovolných hasičů a fondu kultury a
památek Středočeského kraje.

Místostarosta
- informoval přítomné o proběhlé návštěvě marockého velvyslance ve sklárnách a v Sázavě. V
dohledné době má přijet bulharský velvyslanec.
- levý zarostlý břeh Sázavy od Budínského jezu do Lázní bude posekán Povodím Vltavy a tím
zkulturněn a zpřístupněn.

Vladimír Rus
- vznesl dotaz na cestu Ke Kopaninám, cesta je průjezdná, trvale bydlící obyvatelé tuto cestu
používají. V blízké době vznikne v místě této cesty nová stavební parcela. Uvedený pozemek je
soukromý, informoval starosta a Ing. Vtípil. O jednání se zahrádkáři a obyvateli v této lokalitě
informoval Ing. Maisnar. jednání o oplocení pozemku proběhlo již před několika měsíci a nikdo
nevznesl žádnou připomínku. Na jednání bylo s vlastníkem pozemku domluveno, že při oplocování
ponechá průchod pro pěší.

Radek Tupý
– vznesl dotaz na hospodaření Kulturního domu ve vztahu k nákladům na provoz divadelního
spolku. K evidování tržeb divadelního spolku podal informace Ing. Škvor. Přehled hospodaření
nabídla zpracovat Mgr. Kotzotová, která dále navrhla, aby do celkových nákladů na přehlídku
Voskovcova Sázava pro tento rok byly zahrnuty náklady na teplo a energie.
- upozornil na stav křižovatky komunikací Větrná a Slunečná.

Josef Procházka
- upozornil na provozní dobu infocentra – nedostatečná o víkendech zejména mimo sezónu, dále
upozornil na nedostatečnou propagaci města v celostátním tisku. Starosta informoval o finančních
prostředcích nutných k provozu infocentra. Informace doplnil p. Štědra.
- vznesl dotaz na pozemek v průmyslové zóně, který byl prodán pro účel vybudování automyčky
– odpověděl starosta.

Ing. Jiří Huml
- informoval o průběhu prací na zpracování územního plánu.
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13/0/0
Usnesení č. 52/11

I. b e r e n a v ě d o m í
závěry z diskuse.

II. s c h v a l u j e
poskytnutí obědů účastníkům letní filozofické školy za podmínky, že provedou úklid
po pouti a přestěhují knihovnu z domu služeb do kulturního domu.

III. u k l á d á
městskému úřadu zpracovat evidenci odpracovaných hodin účastníky letní
filozofické školy 2011 v Sázavě.

Termín: 21.9.2011

IV. s c h v a l u j e
a) přijetí dotace z fondu kultury a obnovy památek Středočeského kraje na akci

Voskovcova Sázava 2011.
b) přijetí dotace z fondu podpory dobrovolných hasičů a IZS Středočeského kraje na

vybavení JPO dobrovolných hasičů Sázava.

Bohumila Boušková přednesla za návrhovou komisi návrh usnesení, který byl následně schválen
(13/0/0). Starosta poděkoval účastníkům za konstruktivní a korektní průběh jednání a oznámil termín
dalšího jednání zastupitelstva města: 21.9.2011. Jednání bylo ukončeno v 19:45 hod.

Petr Šibrava
starosta

Ing. Bohuslav Vtípil
místostarosta

Mgr. Zdeňka Kotzotová
ověřovatelka

Ing. Jiří Zajíc
ověřovatel




